
   

ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA CELEBRADA POR  EL CONSEJO  MUNICIPAL 
DEL DISTRITO CENTRO EL DÍA 29 DE ABRIL DE 2024.

Nº y Clase de Sesión: 2/2024. (ordinaria). 

Día y hora: 29-4-2024 a las 18:15 hs.

ASISTENTES:

PRESIDENTA

       Dª. Noelia Selma Andreu

VICEPRESIDENTA

Dª. Arantxa Miralles Benages

VOCALES

    Representantes de grupos políticos

    D. Kevin Andrés Villalonga                            Grupo Político Municipal VOX

    D. Javier Torres Polo                                    Grupo Político Municipal PP

    D. Ignasi Garcia Felip                                   Grupo Político Municipal Compromís

        Concejales/as designados/as.      

D. Pau Sancho Puerto Grupo  Político  Municipal 
Compromís

Vecinos/as designados por la Alcaldía.

D. Tomás Amat Artero

Dª. Paz Aledón Guerrero

Representantes  Asociaciones 
Vecinales

Dª. Inmaculada Roig Adelantado AAVV Raval de la Trinitat

Dª. Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centro

Representantes de las AMPAs

Dª. Carmen Mª Sarralde Edo Asociación  Católica  de Padres  de 
Alumnos Escuelas Pías
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SECRETARIA

Dª. Marta Mulet Vilar

Excusan su asistencia: D. Jorge Ribes Vicente, Dª Clara Adsuara Pitarch y Dª Marta 
Macías Nicolau.

Siendo las 18 horas y 15 minutos del día 29 de abril de 2024, bajo la presidencia de 
Dª Noelia Selma Andreu, Presidenta del Distrito, se reúnen los señores y señoras arriba 
señalados en la sala de reuniones de la cuarta planta de la Casa Consistorial al objeto de 
celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal del Distrito Centro, con mi asistencia como 
Secretaria Delegada para dar fe del acto. 

Comprobado el “quorum” de asistencia, por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día.

1º.- Aprobación, si procede, del acta correspondiente a la sesión celebrada el 
día 29 de enero de 2024.

El  Sr.  Amat  Artero,  señala  que  en  el  listado  de  asistentes  de  la  relación  en 
valenciano del acta es citado como Tomás Amat Arter y no Tomás Amat Artero, por lo que 
procede la corrección de su segundo apellido.

No presentándose más objeciones,  el acta resulta aprobada por unanimidad de los 
presentes.

2º.- Implantación de sistemas de velocidad de patinetes eléctricos.

La  Sra.  Selma informa de  la  próxima implantación  de  un  sistema de control  de 
velocidad de patinetes eléctricos que habilitará punto de verificación aleatorios en la ciudad, 
y que procederá a inmovilizar y sancionar a los patines que superen la velocidad máxima 
permitida.  Se aclara  que ha partir  de  los  25km/h el  vehículo  se considera  ciclomotor  y 
precisa, por tanto, de seguro y matriculación.

Se apunta que está pendiente la aprobación de una ordenanza municipal reguladora 
de este asunto.

3º.-Reparaciones  en  el  pavimento  y  alcorques  de  las  calles  Pescadores, 
Cazadores y adyacentes.

La Sra. Salvador considera que la reparación de los alcorques de la calle Caballeros 
no se ha realizado de la manera adecuada, y refiere que existe un arbol muerto en la calle 
Caballeros que supone un peligro para los viandantes.

4º.- Peatonalización de la calle Moyano.

Desde el AMPA del Colegio Herrero se propone la colocación de bancos en la calle 
Moyano para facilita el  descanso en los horarios de salida de las clases.  Las personas 
presentes  debaten  acerca  de  la  conveniencia  o  no  de  mantener  los  maceteros  que 
actualmente están ubicados en esta zona.

Se  comenta  que  la  Comunidad  de  propietarios  de  Moyano  3  y  5  ha  solicitado 
permiso para la construcción de una rampa de acceso que puede ocupar parte de la acera 
para alcanzar la pendiente adecuada.

Se propone el estudio de la posibilidad de peatonalizar la calle Poeta Verdaguer, 
atendiendo a la dificultad de que circulen por esta vía los vehículos anchos. 
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Se plantea asimismo la posibilidad de permitir el aparcamiento en horario de 20 a 8 
horas en calles que se encuentran alejadas de parkings y que disponen de pocas plazas de 
aparcamiento, atendiendo a que en este horario no existe un tráfico excesivo. 

5º.- Respuestas a incidencias pendientes del SMC.

Se procede a dar lectura a la nota de respuesta al listado de incidencias del servicio 
SMC que quedaban pendientes de resolución. 

El Sr. Amat insiste en que la incidencia 23012813, referida al depósito de basuras y 
baldosas rotas en el alcorque de la palmera situada frente al número 26 de la Gran Vía 
Tárrega Monteblanco,  no ha sido resuelta y que quedan restos de baldosas.

6º.- Dar cuenta del informe emitido por la Policía Local en relación a las quejas 
planteada en la Junta de Distrito Centro.

La  Policía  Local  informa  que,  en  relación  con  las  molestias  generadas  por  la 
actividad de discoteca en la Puerta del Sol, se ha dictado orden de jefatura con el objetivo 
de aumentar la vigilancia en la zona para evitar conductas que puedan resultar molestas 
para el vecindario, como el consumo de alcohol en la vía pública. 

Por otro lado, por lo que hace referencia al posible desarrollo de actividades ilícitas 
en un establecimiento de la calle Navarra, el informe de la Policía Local señala que ha dado 
traslado de toda la información disponible a la Comisaría Provincial de la Policía Nacional 
de Castelló, por tratarse de un asunto de su competencia. Se señala que, no obstante, se 
han  inspeccionado  todas  la  cuestiones  de  naturaleza  administrativa  vinculadas  a  este 
establecimiento y se ha incrementado la vigilancia a fin de prevenir conductas que puedan 
afectar a la seguridad y tranquilidad ciudadana. 

7º.- Despacho extraordinario.

No hay asuntos a tratar.

8º.- Ruegos y preguntas.

Las personas asistentes insisten en la necesidad de que Ayuntamiento proceda a la 
limpieza del antiguo comercio “Bolvis” y del n.º 57 de la calle Navara, y de que repercuta 
posteriormente los gastos en la propiedad de los inmuebles.

Se procede a dar lectura a las notas de régimen interior de los departamentos de 
movilidad de infraestructuras de respuesta a cuestiones planteadas en otras sesiones. 

Se solicita que se cambie de ubicación el panel con información en materia de tráfico 
colocado en la calle Campoamor, de manera que no limite el paso de los peatones. 

La asociación de vecinos Raval de la Trinitat y el AMPA de Escuelas Pías solicitan la 
presencia de un AMU frente a este centro para el control de las entradas y salidas de los 
escolares, así como la retirada de la valla que actualmente se utiliza.
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La Sra. Roig solicita que se facilite al distrito Centro la plantilla de trabajo semanal o 
mensual de los inspectores de obras del Ayuntamiento. 

La Sra. Salvador solicita la mejora de la limpieza de la calle Arcipreste Balaguer. 

La Sra. Sarralde comunica la desaparición del AMPA del CEIP Cervantes. 

El Sr. Amat denuncia que no ha mejorado la situación de dejadez del parque situado 
en la Plaza de la Vida, donde de manera habitual defecan menores y perros. Comenta, 
además, que en el  inmueble de la calle  Navarra donde se ubicaba la pastelería Blasco 
existen dos balcones con riesgo de desprendimiento.

Y no siendo la 19 horas y 15 minutos de la fecha indicada en el encabezamiento, por 
no haber más asuntos que tratar, la señora presidenta levanta la sesión, de todo lo cual, 
como secretaria doy fe, y, para que conste, levanto la presente acta que firmo junto a la Sra. 
presidenta del Consejo Municipal del Distrito Centro. 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL DEL 
DISTRICTE CENTRE EL DIA 29 D'ABRIL DE 2024.

Núm. i Classe de Sessió: 2/2024. (ordinària). 

Dia i hora: 29-4-2024 a les 18.16 hs.

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

 Sra. Noelia Selma Andreu

VICEPRESIDENTA

Sra. Arantxa Miralles Benages

VOCALS

 Representants de grups polítics

 Sr. Kevin Andrés Villalonga Grup Polític Municipal VOX

 Sr. Javier Torres Polo Grupo Polític Municipal PP

 Sr. Ignasi Garcia Felip Grupo Polític Municipal Compromís

 Regidors/as designats/as. 

Sr. Pau Sancho Puerto Grup Polític Municipal Compromís

Veïns/as designats per l'Alcaldia.

Sr. Tomás Amat Arter
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Sra. Paz Aledón Guerrero

Representants Associacions Veïnals

Sra. Inmaculada Roig Avançat AAVV *Raval de la Trinitat

Sra. Teresa Salvador Bellés AAVV Zona Centre

Representants de les AMPAs

Sra. Carmen Mª Sarralde Edo Asociación Catòlica de Pares d'Alumnes Escola 
Pia

SECRETÀRIA

Sra. Marta Mulet Vilar

Excusen la seua assistència: Sr. Jorge Ribes Vicente, Sra. Clara Adsuara Pitarch i Sra. 
Marta Macías Nicolau.

Sent les 18 hores i 15 minuts del dia 29 d'abril de 2024, sota la presidència de Dª Noelia 
Selma  Andreu,  Presidenta  del  Districte,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  a  dalt 
assenyalats a la sala de reunions de la quarta planta de la Casa Consistorial a fi de 
celebrar  sessió  ordinària  del  Consell  Municipal  del  Districte  Centre,  amb  la  meua 
assistència com a Secretària Delegada per a donar fe de l'acte. 

Comprovat el “quòrum” d'assistència, per la Presidència es procedix a iniciar la sessió 
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta corresponent a la sessió celebrada el dia 29 de 
gener de 2024.

El Sr. Amat Arter, assenyala que en el llistat d'assistents de la relació en valencià de 
l'acta és citat com Tomás Amat Artero i no Tomás Amat Arter, per la qual cosa procedix 
la correcció del seu segon cognom.

No presentant-se més objeccions, l'acta resulta aprovada per unanimitat dels presents.

2n.- Implantació de sistemes de velocitat de patinets elèctrics.

La Sra. Selma informa de la pròxima implantació d'un sistema de control de velocitat de 
patinets elèctrics que habilitarà punt de verificació aleatoris a la ciutat, i que procedirà a 
immobilitzar i sancionar als patins que superen la velocitat màxima permesa. S'aclarix 
que  ha  partir  dels  25km/h  el  vehicle  es  considera  ciclomotor  i  precisa,  per  tant, 
d'assegurança i matriculació.

S’apunta que queda pendent l'aprovació d'una ordenança municipal reguladora d'este 
assumpte.

3r.-Reparacions en el  paviment i  escocells dels carrers Pescadors,  Caçadors i 
adjacents.
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La Sra. Salvador considera que la reparació dels escocells del carrer Cavallers no s'ha 
realitzat de la manera adequada, i referix que existix un arbrel mort al carrer Cavallers 
que suposa un perill per als vianants.

4t.- Conversió en zona de vianants del carrer Moyano.

Des de l'AMPA del Col·legi Herrero es proposa la col·locació de bancs al carrer Moyano 
per a facilita el descans en els horaris d'eixida de les classes. Les persones presents 
debaten sobre la conveniència o no de mantindre les jardineres que actualment estan 
situats en esta zona.

Es comenta que la Comunitat de propietaris de Moyano 3 i 5 ha sol·licitat permís per a 
la construcció d'una rampa d'accés que pot ocupar part de la vorera per a aconseguir el 
pendent adequat.

Es proposa l'estudi de la possibilitat de convertir en zona de vianants el carrer Poeta 
Verdaguer, atesa la dificultat que circulen per esta via els vehicles amples. 

Es planteja així mateix la possibilitat de permetre l'aparcament en horari de 20 a 8 hores 
en carrers que es troben allunyades de pàrquings i que disposen de poques places 
d'aparcament, atés que en este horari no existix un trànsit excessiu. 

5é.- Respostes a incidències pendents del SMC.

Es procedix a donar lectura a la nota de resposta al llistat d'incidències del servici SMC 
que quedaven arracades de resolució. 

El Sr. Amat insistix que la incidència 23012813, referida al depòsit  de fems i rajoles 
trencades en l'escocell  de la palmera situada enfront del número 26 de la Gran Via 
Tárrega Monteblanco, no ha sigut resolta i que queden de rajoles.

6é.- Donar compte de l'informe emés per la Policia Local en relació a les queixes 
plantejada en la Junta de Districte Centre.

La Policia Local informa que, en relació amb les molèsties generades per l'activitat de 
discoteca a la Porta del Sol, s'ha dictat orde de prefectura amb l'objectiu d'augmentar la 
vigilància en la zona para evitar conductes que puguen resultar molestes per al veïnat, 
com el consum d'alcohol en la via pública. 

D'altra banda, en relació amb el possible desenvolupament d'activitats il·lícites en un 
establiment del carrer Navarra, l'informe de la Policia Local assenyala que ha donat 
trasllat de tota la informació disponible a la Comissaria Provincial de la Policia Nacional 
de Castelló, per tractar-se d'un assumpte de la seua competència. S'assenyala que, no 
obstant  això,  s'han  inspeccionat  totes  la  qüestions  de  naturalesa  administrativa 
vinculades a este establiment i s'ha incrementat la vigilància a fi de previndre conductas 
que puguen afectar la seguretat i tranquil·litat ciutadana. 

7é.- Despatx extraordinari.

No hi ha assumptes a tractar.

8é.- Precs i preguntes.

Les persones assistents insistixen en la  necessitat  que Ajuntament  procedisca a la 
neteja de l'antic comerç “Bolvis” i  del  núm. 57 del carrer Navara,  i  que repercutisca 
posteriorment les despeses en la propietat dels immobles.
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Es procedix a donar lectura a les notes de règim interior dels departaments de mobilitat  
d'infraestructures de resposta a qüestions plantejades en altres sessions. 

Se sol·licita  que es canvie d'ubicació el panell  amb informació en matèria de trànsit 
col·locat al carrer Campoamor, de manera que no limite el pas dels vianants. 

L'associació de veïns Raval de la Trinitat i l'AMPA d'Escola Pia sol·liciten la presència 
d'un AMU enfront d'este centre per al control de les entrades i eixides dels escolars, així 
com la retirada de la tanca que actualment s'utilitza.

La Sra. Roig sol·licita que es facilite al districte Centre la plantilla de treball setmanal o 
mensual dels inspectors d'obres de l'Ajuntament. 

La Sra. Salvador sol·licita la millora de la neteja del carrer Arxipreste Balaguer. 

La Sra. Sarralde comunica la desaparició de l'AMPA del CEIP Cervantes. 

El Sr. Amat denúncia que no ha millorat la situació de deixadesa del parc situat en la 
Plaça de la Vida, on de manera habitual defequen menors i gossos. Comenta, a més, 
que en l'immoble del carrer Navarrés on se situava la pastisseria Blasco existixen dos 
balcons amb el risc de despreniment.

I no sent la 19 hores i 15 minuts de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi 
més assumptes que tractar, la senyora presidenta alça la sessió, de tot això, com a 
secretària en done fe,  i,  per deixar-ne constància,  alce la present acta que firme al 
costat de la Sra. presidenta del Consell Municipal del Districte Centre. 
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